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Świdwin, 30.06.2020 r. 

Przewodnicząca Rady Miasta Świdwin 
Monika Stępniak 

Sprawozdanie z pracy Komisji Rozwoju Gospodarczęgo i Budżetu w I półroczu 2020 roku.  

Komisja w pierwszej połowie 2020 roku odbyła 3 spotkania: 
20 lutego 2020 r. 

1) Plany w zakresie sprzedaży nieruchomości miejskich w 2020 r. 
2) Informacja w zakresie sprawowania nadzoru właścicielskiego przez Miasto nad Miejską  

Energetyką  Ciepiną  sp. zo.o. 

Spotkania zaplanowane na marzec i kwiecień  2020 roku nie odbyły się  ze względu na ogłoszony w 
kraju sian epidemii. Tematy przeznaczone na ten czas zostały zrealizowane w kolejnych miesiącach. 

14 maja 2020 r. 

1) Analiza potrzeb inwestycyjnych miasta w zakresie dróg, chodników miejskich i oświetlenia 
miejskiego. 

2) Informacja o możliwości pozyskania środków zewnętrznych na realizację  zadań  
inwestycyjnych w mieście. 

3) Informacja dotycząca ściągalności podatków, opłat za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi, opłat za najem lokali mieszkalnych za 2019 r. 

4) Działalność  PSZOK za I kwartał  2020 r. 

18 czerwca 2020 r. 

1) Zakład Usług Komunalnych- realizacja zadań  w zakresie umowy zawartej na gospodarowanie 
odpadami komunalnymi z Miastem Świdwin. 

2) Ocena wykonania budżetu Miasta za 2019 r. 

Plan pracy Komisji nie był  planem zamkniętym, był  to wstępny zarys, ujmujący tematy stałe i 
propozycje. Był  na bieżąco uzupełniany o tematy wynikające z bieżących potrzeb. 

Podczas spotkania 14 maja 2020 r. Komisja złożyła wniosek do Burmistrza Miasta o udzielenie 
szczegółowych informacji dotyczących zagrożeń  realizacji inwestycji w 2020 r.. 
Na posiedzeniu Komisji 18 czerwca 2020 r. był  rozpatrywany wniosek Komendanta Powiatowej 
Straży Pożarnej w Świdwinie o udzielenie dotacji. Komisja zaopiniowała wniosek pozytywnie 6 
głosami ZA i jednym Wstrzymuje się. Został  również  skierowana do Burmistrza Miasta prośba o 
przedstawienie zestawienia wydatków Miasta związanych z działaniami dotyczącymi pandemii 
COyID-1 9. 

Z poważaniem 
Przewodnicząca Komisji 

Anna Szafrańska 


